
PROTOKOLL FRÅN MÖTE MED STYRELSEN FÖR WESTGÖTA 
IDROTTSHISTORISKA SÄLLSKAP, WIS, 2023-11-20

Plats:         Folkhögskolan, Vara

Tid:              09.50 - 11.50

Deltagare: Kjell Nordström, ordförande, Urban Brumm, kassör, Tommy Olsson, 
sekreterare, Lars-Göran Bengtsson,  Bengt-Göran Bäcklund, Göran Zettergren och Janne Åberg, 
ledamöter,  Carl-Erik Johnsson och Roger Lindh, ersättare samt Kenneth Ohlsson, 
valberedningen.

§1   Öppnande
Kjell förklarade sammanträdet öppnat.

§2   Dagordning   
Den utskickade dagordningen fastställdes.

§3   Justering
Göran utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

§4   Föregående protokoll
Protokollet från föregående möte 4.9 lades med godkännande till handlingarna.

§5   Det ekonomiska läget
Urban gick igenom det ekonomiska läget per 2023-11-18 (bilaga 1 a - d). WIS ligger i 
dagslägetpå ett plus om ca 27 000 kr. Till bilden hör emellertid att kostnaderna för årets 
sista nummer av tidningen återstår att betala. 

En försiktig prognos pekar därför sammanfattningsvis på ett underskott 2023 i 
storleksordningen 63 000 kr vilket är ca 7000 kr över budget. Det egna kapitalet krymper 
till drygt 81 000 kr.

Den höjning av medlemsavgiften till 75 kr som årsmötet 2023 beslöt om gör att 2024 
kommer att bli ett år i balans om inget oförutsett inträffar. Långsiktigt behöver emellertid en 
rad frågor kring den viktiga men också kostsamma tidningsutgivningen diskuteras liksom 
eventuella möjligheter att öka intäkterna.

Styrelsen beslöt att uppdra åt presidiet att ta fram ett underlag för de fortsatta 
diskussionerna och lade i övrigt informationen med godkännande till handlingarna.

§6   Westgötarnas Idrottshistoria, WI
Nummer 4 av WI blir klart i veckan och kommer enligt plan att distribueras ett par veckor 
senare. Inflödet av material har varit gott och det finns redan nu artiklar till nr 1/2024. 
Redaktionskommittén har möte i Borås onsdagen 22.11.

Vid Sommarmötet tillsattes en arbetsgrupp med Sven-Ove Andersson, Skara, Börje 
Gustavsson, Trollhättan, och Tommy från styrelsen och Borås att tillsammans reda ut hur 
avstämningar av medlemsregistren och andra frågor kring detta ska fungera. Gruppen har 
tagit fram ett förslag enligt bilaga 2.



Styrelsen beslöt i enlighet med arbetsgruppens förslag och uppdrog åt Tommy att utarbeta 
en sammanställning som ska skickas ut till sällskapen snarast möjligt.  

§7   Hemsidan
Janne informerade om den utbildning han höll 16.11 för sju olika sällskap i Vårgårda. 
Ytterligare en omgång med inriktning på Skaraborgssällskapen och norra delen av 
landskapet är på gång.

Styrelsen beslöt att lägga informationen med godkännande till handlingarna.

§8   WIS 35 år
WIS har tidigare tagit fram en sammanställning över verksamheten till dels 25- och dels 
30-årsjubileerna. Carl-Erik har nu kompletterat dessa med förslag till nya bilder från de 
senaste fem åren, dvs till 35-årsjubileet i år.

Styrelsen ställde sig bakom förslaget om en uppdatering i enlighet med Carl-Eriks förslag.

§9   Skaraborgs föreningsarkiv
Kjell har i enlighet med styrelsens uppdrag undersökt vilket material från WIS som finns på 
Föreningsarkivet i Lidköping. Carl-Erik påpekade att visst material verkar saknas och att 
han är beredd att vid tillfälle gå igenom och kontrollera saken.

I sammanhanget noteras att kostnaden per år är 525 kr samt att Roland Gustafsson ingår i 
styrelsen för arkivet. Kjell har anmält att WIS styrelse fortsatt är intresserad av en plats om 
det sker förändringar i arkivstyrelsen.

Styrelsen lade informationen med godkännande till handlingarna.

§10 Idrottsvetartävlingen
I dagsläget har elva sällskap anmält sig till den kommande Idrottsvetartävlingen som ska 
avgöras med kval under januari och första halvan av februari samt final vid WIS årsmöte 
23.3. Anmälningstiden utgår 30.11 och Janne, Bengt-Göran och Tommy ansvarar för 
frågorna.

Styrelsen lade informationen med godkännande till handlingarna. 

§11 Internationella Mästare i Västergötland
Carl-Erik konstaterade att de kompletteringar som behövs av Internationella Mästare 1999 
och framåt har gått i stå och att en nystart behövs.

I sammanhanget konstaterade styrelsen att Internationella Mästare  är personer som tagit 
guld i EM, VM eller OS, individuellt eller i lag i dam- och herrklass för seniorer. Idrotten ska 
tillhöra ett till RF anslutet förbund och personen i fråga ska vid tillfället ha representerat en 
västgötaförening.

Styrelsen uppdrog i övrigt åt Carl-Erik och Bengt-Göran att fortsätta arbetet med 
uppdateringen,

§12 Årsmötet 2024



Styrelsen gick igenom förberedelserna inför årsmötet  23.3 2023. Till styrelsemötet 12.2 
tar Urban fram preliminära bokslutssiffror. Tommy gör förslag til verksamhetsberättelse och 
verksamhetsplan. Carl-Erik kontaktar ordföranden i Västergötlands Idrottsförbund 
angående medverkan och ordförandeskap.

§13 Övriga frågor
Kjell rapporterade att han och Göran deltagit i invigningen av Alingsås IHS nya lokaler i 
centrala Alingsås 2.10.

Carl-Erik tog upp frågan var en samling av logotyper mm som donerats till WIS finns 
numera.

Car.-Erik föreslog också att en arbetsgrupp ska tillsättas för att fundera kring WIS 
långsiktiga förutsättningar och möjligheter. 

Styrelsen beslöt att tillsätta en sådan grupp bestående av Lars-Göran (sammankallande), 
Janne och Göran enligt Carl-Eriks förslag samt att i övrigt lägga informationen med 
godkännande till handlingarna.

§14 Avslutning
Kjell tackade deltagarna och förklarade sammanträdet avslutat.

Tommy Olsson                                                         Kjell Nordström
Sekreterare                                                                Ordförande

Göran Zettergren                                                                                                      
Justerare
  



  


